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NOVINARKA : Premier, govorite ,da je preobrat pri soočanju s krizo, lahko to komentirate in kaj 
pričakujete od tokratnega zasedanja? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  Zagotovo bo najpomembnejše dejanje neka odločitev, 
ki je bila sprejeta že prej, podpis stabilizacijskega pakta oziroma pogodbe o stabilnosti. To je 
daleč najpomembnejši posamični korak k stabilizaciji situacije v evro-območju, dolgoročen, 
zagotovo. Brez tega koraka, ki so se mu pridružile tudi številne nečlanice evro-območja, 
bodočih podobnih kriz ne bi bilo več možno reševati z ad hoc prijemi, kot se je to zgodilo v 
primeru Grčije in nekaterih drugih držav. Terja pa ta pristop seveda močno angažiranje držav 
članic, tudi Slovenije.  
 
Slovenska vlada je zato včeraj že sprejela osnutek predloga za spremembe 148. člena Ustave, 
s katerim bomo skušali implementirati tretji člen te pogodbe, ki zahteva uravnotežen proračun. 
V ponedeljek naslednji teden se začenjajo pogajanja oziroma se nadaljujejo pogovori med 
predsedniki parlamentarnih strank in upam, da bomo dosegli tako dogovor glede hitre 
spremembe ustavnega člena kot tudi seveda hkrati o čimprejšnji ratifikaciji te pogodbe. 
 
NOVINAR:  Kdaj pa jo želite ratificirati oziroma imate kakšen terminski načrt? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  Mi bomo skušali to storiti čim prej. Je pa jasno, da bo 
to stopilo v veljavo šele, ko bo to ratifikacijo opravilo dvanajst držav, pri nekaterih bo šlo 
počasneje. V vsakem primeru pa je v skupnem interesu čim večja stabilnost evro-območja 
oziroma valute, da se to zgodi čim prej, vsekakor še letos in da tukaj ni kakršnihkoli zastojev.  
 
Pomemben korak na tem Evropskem svetu je tudi podelitev statusa kandidatke Srbiji. To je 
pomembna stvar ne samo za Srbijo in za regijo, ampak tudi za Evropsko unijo. Tudi zato, ker je 
to pozitiven signal za bodoče kandidatke, ki čakajo v vrsti. Upamo, da bo to prispevalo tudi k 
temu, da se premaknejo stvari v zvezi z začetkom pogajanj držav, ki čakajo že dolgo na to, 
recimo Makedonijo, in da bo seveda to prispevalo tudi k hitrejšemu reševanju odprtih 
bilateralnih vprašanj med Srbijo in Kosovom. 
 
NOVINARKA:  Ali so še kakšna odprta vprašanja, še kakšne ovire za to, da bi Srbija dobila 
status? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  Mislim, da je bilo to zadnjo vprašanje med Romunijo in 
Srbijo rešeno. Vsaj neuradno so takšne informacije, in mislim, da ni nobenih ovir več. Kar se pa 
tiče te  splošne ocene, kar ste vprašali na začetku, dejstvo je, da je kriza v evro-območju vsaj 
zaenkrat stabilizirana. Tako s to pogodbo, o kateri smo prej govorili, kot tudi z ravnanjem 



 

Evropske centralne banke. Vendar pa ni enaka slika za vse države članice. Je nekaj držav, kjer 
nas čakajo težki koraki in Slovenija je tukaj vmes. Bo pa vsekakor to delo lažje, če bo manj te 
splošne nestabilnosti v naši okolici. 
 


